
Vsaj čimveč večnamenskih ploščadi
Pred izidom te številke Naše

skupnosti, so delegati vseh treh
zborov občinske skupščine
obravnavali tudi poročilo o sta-
nju in problemih telesne kulture
v naši občini. S seje bomo poro-
čali v prihodnji številki. Danes
objavljamo še nekaj ugotovitev
in pobud iz sklepov občinskega
izvršnega sveta, ki jih je sprejel,
ko je obravnaval to poročilo,
o čemer smo pisali že v prejšnji
številki.

»Izvršni svet ugotavlja, da se od
samoupravnih interesnih skupno-
sti v občini Lj. Moste - Polje zelo
dobro vklučuje v razvijanje te-
lesne kulture predšloskih otrok

SIS za otroško varstvo, slabše pa
telesnokulturni razvoj otrok
vzpodbujate SIS za vzgojo in izo-
braževanje in SIS za zdravstvo.
Izvršni svet predlaga, da na tem
področju storite več, zlasti SIS za
zdravstvo, saj bi s svojo dejav-
nostjo deloval preventivno, iz-
boljševal zdravje otrok ter s tem
posredno tudi zmanjševal obseg
zdravstvenih storitev in z njimi
povezanih stroškov.

Izvršni svet predlaga SIS za
vzgojo in izobraževanje, naj stori
vse, da se ob upoštevanju zahtev
sodobnega športa spremenijo in
posodobijo normativi za telesno-
kulturne objekte.

Športna društva in šole naj tes-
neje sodelujejo in tam, kjer je to
mogoče, spreminjajo obstoječe te-
lesnokulturne površine v večna-
menske ploščadi, ter jih z boljšo
organiziranostje smotrneje izko-
riščajo in kvalitetnejše vzdržu-
jejo.«


